
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 29. april 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 800

Vil ministeren kommentere den faktiske udvikling med samlet flere genkomne arter over

de sidste 30 år og svare på, om ministeren er enig i, at det er en positiv udvikling? Der

henvises til plancherne i oplægget fra vicedirektøren i Naturstyrelsen på Wilhjelmkonfe-

rencen 2019 (https://wilhjelm.dn.dk/departments-media/24464/signe-nepper-naturstyrel-

sen.pdf)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen

formand
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